
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

Formannskap 
 
 

 

Møtedato: 29.09.2022 Fra kl. 09:00 Til behandling: Sakene  

Møte nr: 11/2022 Til kl. 16:15 Møtested: Kommunestyresalen, 
administrasjonsbygget 

 
 
TILSTEDE PÅ MØTET: 
Medlemmer Parti 
Hilde Johanne Dybwad AP 
Kathrine Moan Larsen AP 
Nils-Christian Steinbakk AP 
Kassandra Eleni Bredrup Petsa FRP 
Ronny Borge H 
Ingelin Noresjø KRF 
Per-Gunnar Kung Skotåm R 
Karl Gunnar Strøm SP 
Marlen Rendall Berg SP 
 
 Parti 
Anne Fagerthun Stenhammer SV 
 
Andre: 
Berit Vestvann Johnsen 
Ellen Beate Lundberg 
Erik Alvestad 
Frank Raimond Zahl 
Geir-Ove Kjellbakk 
Helge Delphin Akerhaugen 
Ingrid Steen Navjord 
Ketil Hugaas 
 
 
 
 
Møtenotater: 
Det var ingen merknader til innkalling. 

Merknader til dagsorden: 

· Nils-Christian Steinbakk: Vil komme med spørsmål nå saksutredningene blir behandlet 
· Sak 73/22 blir behandlet før sak 68/22 

 

Orienteringer fra kommunedirektøren: 

· Status rekruttering 
Nytt org.kart fra 2023 
Intervju på kommunalsjefer - Tilbud sendes ut i dag 
Enhetslederne har virkelig tatt ansvar 

· Status regnskapssamarbeid 
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Enda ikke noen inn i økonomisjefstillingen 
Ingen å sette på regnskapsavslutning 
Har ikke fått noe samarbeid med andre kommuner 
Hvis ikke ansettelse, må vi kjøpe inn tjenester 

 

Anne Stenhammer var innkalt som vara for gruppeleder SV til arbeidsmøtene. 

 

Arbeidsmøte budsjett v/Helge Akerhaugen og Ingrid Steen Navjord 

· Endringer rådhuset/administrasjonsbygget 

· Oppfølging av politisk vedtak: Prosjekttilskudd til skytterlag og pistolklubb 

· Forslag enhet VVA 

· Kapasitetsutnyttelse i grunnskolen 

 

Orientering nettkapasitet v/Fauna, Kristin Amundsen og SKS Produksjon, Rune Stensland 

Orientering v/Mobbeombud i Nordland Lasse Knutsen 

 

Arbeidsmøte politisk struktur 

Ordfører oppsummerte: 

· Flertall for 27 i kommunestyret 
· Kan ha nedgang til 7 i formannskapet 
· 2 utvalg 
· Delegering: Skutersøknader kan delegeres, men usikkerhet om resten 

 

Ingen inhabilitet. 

Spørsmål til dagsorden: 

· Ingelin Noresjø (KRF): 
Status arealplan 

· Kathrine Moan Larsen (AP): 
1. Ulykke/brann i tunnel til Sulitjelma. Ber om orientering om beredskap. 
2. Ber om oppdatering av brannordningen i Sulitjelma 
3. Fotballsletta i Sulitjelma har lenge vært uten lys. Malm har laget rapport på hva som 
må gjøre. Kommunen må søke om tippemidler. Er dette gjort? 

· NIls-Christian Steinbakk (AP): 
1. Status legetjenesten? 
2. Forlik Valnesfjord skole og flerbrukshall. Burde vært et saksframlegg på dette. 7 
millioner må behandles i kommunestyret. Kommunedirektør opplyste formannskapet at 
prosjektet var avsluttet i balanse. 
3. Et salderingsbehov på 6,4 mill. kr. Er det regnskap 21 som ligger til grunn for skatt og 
ramme? 

· Ronny Borge (H): 
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1. Praktisk greie. Toget kl. 07.05 til Bodø er nå flyttet til kl. 06.50. Er det mulighet å åpne 
barnehagene fra kl. 06.30? 
2. Flytting av offentlige arbeidspplasser. Har vi noen oppfølging av offentlige 
arbeidsplasser? 

 

Svar på spørsmål: 

Kathrine Moan Larsen: 
Pkt. 2. Ordfører svarte. Ordfører har mottatt forespørsel fra Sulitjelma Nærmiljøutvalg. Hun har 
sendt henvendelse til Salten Brann. De vil komme tilbake med svar etter et møte i morgen. 

Nils-Christian Steinbakk: 
Pkt. 3. Vi har nå tall på skatt og ramme som legges til grunn. Etter statsbudsjettet er lagt fram, 
vil andre tall legges inn. 

Ronny Borge: 
Pkt. 2. Ordfører svarte. Har gitt Posten Eiendomsavd. muligheter for avtale om tomt. Har vært i 
møte med næringsministeren, men han vil ikke gå inn på styret i Postens område. 
Vi har gitt Bufetat innspill på 2 tomter. Røvika blir for stort. Dette skal på ministerens bord før 
avgjørelse. 
Det skal gjøres reduksjon i Kriminalomsorgen, men fengsel på Fauske skal bestå. 

Resten av spørsmålene må besvares senere. For å være sikker på svar i møte, bes det om at 
spørsmålene kommer inn på forhånd.  

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 30.09.22 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr           den 
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Saksliste 
 
Saksnr. Sakstittel  
066/22 Godkjenning av møtebok  

067/22 Referatsaker i perioden  

068/22 Tilstandsrapport for grunnskolen i Fauske kommune 2022  

069/22 Kulturstøtte 2022 - behandling av ubehandlede søknader 
etter ordinær tildeling 

 

070/22 Endring av selskapsform for Salten Regionråd  

071/22 Felles samarbeidsutvalg for Vestmyra barnehage og 
avdeling Hauan 

 

072/22 Møteplan 2023 - Plan- og utviklingsutvalg - Formannskap - 
Kommunestyre 

 

073/22 Økonomimelding 2/2022  
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066/22: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 7/2022, 8/2022, 9/2022 og 10/2022 godkjennes. 

 
Formannskap 29.09.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmg vedtatt. 
 
FOR- 066/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 7/2022, 8/2022, 9/2022 og 10/2022 godkjennes. 

 
 
 
067/22: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Formannskap 29.09.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmg vedtatt. 
 
FOR- 067/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
068/22: Tilstandsrapport for grunnskolen i Fauske kommune 2022 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Tilstandsrapport for grunnskolen i Fauske tas til orientering. 
 

 
Formannskap 29.09.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmg vedtatt. 
 
FOR- 068/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 
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Tilstandsrapport for grunnskolen i Fauske tas til orientering. 
 
 
 
069/22: Kulturstøtte 2022 - behandling av ubehandlede søknader etter ordinær tildeling 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

 
I henhold til Retningslinjer for tildeling av kulturtilskudd gis støtte til organisasjoner som 
igangsetter tiltak/arrangementer. Tildelingen gis til Fauskeeidet Idrettslag som tildeles kr 
10.000. Beløpet belastes kto. 1470.3520.3800. OK356 

 
Fauske Helsesportslag tildeles ingen midler ettersom retningslinjene for tildeling ikke er 
oppfylt.  
 
 

 
Formannskap 29.09.2022: 
 
 
Behandling: 
Nils-Christian Steinbakk (AP) foreslo: 
Fauske Helsesportslag tildeles et tilskudd på kr. 10.000,-. 
Beløpet belastes formannskapets disposisjonskonto. 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmg vedtatt. 
AP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 069/22 Vedtak: 
Vedtak: 

I henhold til Retningslinjer for tildeling av kulturtilskudd gis støtte til organisasjoner som 
igangsetter tiltak/arrangementer. Tildelingen gis til Fauskeeidet Idrettslag som tildeles kr 
10.000. Beløpet belastes kto. 1470.3520.3800. OK356 
 
Fauske Helsesportslag tildeles ingen midler ettersom retningslinjene for tildeling ikke er 
oppfylt. 
 
Fauske Helsesportslag tildeles et tilskudd på kr. 10.000,-. Beløpet belastes 
formannskapets disposisjonskonto. 

 
 
 
070/22: Endring av selskapsform for Salten Regionråd 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommune slutter seg til og vedtar samarbeidsavtale for Salten Regionråd – 
Kommunalt Oppgavefellesskap og samarbeidsavtale for Salten Regionråd – 
Interkommunalt Politisk Råd. 
 

 
Formannskap 29.09.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmg vedtatt. 
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FOR- 070/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune slutter seg til og vedtar samarbeidsavtale for Salten Regionråd – 
Kommunalt Oppgavefellesskap og samarbeidsavtale for Salten Regionråd – 
Interkommunalt Politisk Råd. 

 
 
 
071/22: Felles samarbeidsutvalg for Vestmyra barnehage og avdeling Hauan 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Politiske representanter i samarbeidsutvalgene for Hauan og Vestmyra barnehage 
valgt i K-sak 098/19 fratrer sine verv. 

2. Som politisk representant og vararepresentant for eier i Vestmyra barnehage (med 
avdeling Hauan) oppnevnes: 
- Representant: ………………. 
- Vararepresentant: …………… 
 

 
Formannskap 29.09.2022: 
 
 
Behandling: 
Fellesforslag, foreslått av Ronny Borge, Høyre 
2. Som politisk representant og vararepresentant for eier i Vestmyra barnehage (med 
avdeling Hauan) oppnevnes: 
- Representant: Christian Bringsli (H) 
- Vararepresentant: Ari Tollånes (H) 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med H's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 071/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Politiske representanter i samarbeidsutvalgene for Hauan og Vestmyra barnehage 
valgt i K-sak 098/19 fratrer sine verv. 

2. Som politisk representant og vararepresentant for eier i Vestmyra barnehage (med 
avdeling Hauan) oppnevnes: 
- Representant: Christian Bringsli (H) 
- Vararepresentant: Ari Tollånes (H) 

 
 
 
072/22: Møteplan 2023 - Plan- og utviklingsutvalg - Formannskap - Kommunestyre 
 
Vedtak som innstilling fra Plan- og utviklingsutvalg - 13.09.2022 
Vedtak: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap og plan- og utviklingsvalg 2023 godkjennes 
som vist i vedlegg. 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap og plan- og utviklingsvalg 2023 godkjennes 
som vist i vedlegg. 
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Plan- og utviklingsutvalg 13.09.2022: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstillling ble enstemmig vedtatt. 
 
PLUT- 116/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap og plan- og utviklingsvalg 2023 godkjennes 
som vist i vedlegg. 
 

 
Formannskap 29.09.2022: 
 
 
Behandling: 
Følgende forslag ble enstemmig vedtatt: 
Ordfører tar med seg innspill fra formannskapet og lager nytt forslag til kommunestyret. 
 
FOR- 072/22 Vedtak: 
Vedtak: 

Ordfører tar med seg innspill fra formannskapet og lager nytt forslag til 
kommunestyret. 
 
 
 
073/22: Økonomimelding 2/2022 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Økonomimelding 2/2022 tas til etterretning. 
2. Budsjettreguleringer vedtas som følger: 

 

 
 
 
 
 
Formannskap 29.09.2022: 
 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag fra Sp, H, Frp og KrF, foreslått av Ingelin Noresjø, Kristelig Folkeparti 
Sjåheia boligfelt legges ut for salg i det private markedet. Takst legges til grunn, og selges til 
høystbydende gjennom megler. For å redusere risiko for at store områder selges uten å bygges 
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ut innen rimelig tid (3 år), vurderes det å dele opp feltet før salg, eventuelt at salget gjøres med 
klare opsjoner. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmg vedtatt. 
SP/H/FRP/KRF's tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.  
 
FOR- 073/22 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Økonomimelding 2/2022 tas til etterretning. 
2. Budsjettreguleringer vedtas som følger: 

 

 
 

3. Sjåheia boligfelt legges ut for salg i det private markedet. Takst legges til grunn, og 
selges til høystbydende gjennom megler. For å redusere risiko for at store områder selges 
uten å bygges ut innen rimelig tid (3 år), vurderes det å dele opp feltet før salg, eventuelt at 
salget gjøres med klare opsjoner. 

 
 
 


